


Attestation Form

I,  ___________________________________________, hereby attest that in exercising my sub-delegated appointment and appointment-related authorities:
I will, when establishing qualifications, ensure that individuals are not personally favoured in appointment processes.
I will consider employment equity objectives.
I will ensure that the rights of persons with a priority entitlement are respected.
I will ensure those conducting the assessment are competent and that qualifications are assessed in the official language(s) of choice of the candidate.
I will ensure the assessment is conducted in good faith, free from bias and personal favouritism, and in a manner that is supportive of an individual’s right to accommodation.
I will disclose any personal relationship I may have with candidates participating in appointment processes and ensure that the nature of this association, if any, is such that a decision can be rendered in an impartial manner.
I will make appointments based on merit without undue influence from any individual, group or political body.

SIGNATURE: 			DATE:

___________________________________________	_________________


Formulaire d’attestation

Par la présente, je,  ________________________________________, atteste que dans l’exercice des pouvoirs de nomination et des pouvoirs connexes qui me sont subdélégués: 
Je m’assurerai, qu’au moment de l’établissement des qualifications, les personnes ne font pas l’objet de favoritisme personnel dans le processus de nomination. 
Je tiendrai compte des objectifs d’équité en matière d’emploi. 
Je m’assurerai que les droits des bénéficiaires de priorité sont respectés. 
Je m’assurerai que les personnes menant l’évaluation sont compétentes et que les qualifications sont évaluées dans la langue officielle de choix du candidat. 
Je m’assurerai que l’évaluation est menée de bonne foi, de façon impartiale et sans favoritisme personnel, et de manière à respecter le droit d’une personne à des mesures d’adaptation. 
[bookmark: _GoBack]Je divulguerai toute relation personnelle que je pourrais avoir avec les candidats participant à un processus de nomination et je m’assurerai que, compte tenu de la nature de cette relation, une décision peut être prise de façon impartiale. 
Je ferai des nominations fondées sur le mérite et indépendamment de l’influence indue de personnes, de groupes ou d’une entité politique.

SIGNATURE : 			DATE :

_______________________________________		___________________
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